
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  REFERAT   HOLMESTRAND ROTARY   02082016 
 
 
Vår nye president Thobias ønsket velkommen til Rotaryårets første møte. 
Han refererte gebursdager gjennom sommeren med gratulasjoner og  følgende applaudereinger 
 
Stig orienterte litt om månedens møter, med  besøk i galleriet til Morten Juvet på  
Marienborg. Dette var ikke programfestet da månedsbrevet gikk i trykken. 
 
3 minutt var ved Erik. Han valgte i stedt å utsette det han hadde tenkt å fortelle om 
til en senere anledning, da det var få til stede på dette møtet. Dette var tilhørerne enige i. 
 
Etter dette innledet presidenten en diskusjon om kommunesammenslåing. 
Her ble det diskutert grensejustering mot RE, og om hvilken vei Re skal gå. 
Mot Tønsberg ,Horten eller  Nye Holmestrand. 
 
Et trivelig møtet, som ble avsluttet med loddtrekning 
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